
LET'S TALK!

In de meeste gemeenten is de 
Actie Kerkbalans weer achter 
de rug. Een mooi moment om 
de actie te evalueren en naar 
de toekomst te kijken. Hoe 
bespreek je nu die resultaten in 
je college of in de kerkenraad?  
Een paar suggesties om het 
gesprek mee te openen.

Actie Kerkbalans
In gesprek over

 ⇨ Hoeveel procent van onze gemeente 
hebben we bereikt? ⇨ Hoe is de respons verdeeld over 

wijken/leeftijden?
 ⇨ Wat doen we met leden die nog niet 

gereageerd hebben? ⇨ Op welke manier kunnen we ons 
bereik vergroten?

 ⇨ Wat is er nodig om de Actie volgend 

jaar een nog groter succes te maken?

 7 Wat is de voorlopige opbrengst over 2023? Meer of minder dan begroot?
 7 Hoeveel wordt er gemiddeld toegezegd? Kunnen we dat indelennaar leeftijdsgroepen?

 7 Hoe ontwikkelde de actie zich t.o.v. de laatste jaren? Zien we daarineen trend?

 0 Hoeveel adressen doen geen toezegging?

 0 Wat weten we over hen? Is er sprake 

van een vaste groep, of een verande-

rend beeld?

 0 Wat zijn vervolgmogelijkheden voor 

contact? Is dat een zaak van het 

college of breder op te pakken met 

diaconie en/of pastoraat?

* Op welke manieren informeren we de gemeente over het resultaat?
* Willen we nog een appèl van dit bericht laten uitgaan? En, zo ja, wat wordt de toon van de communicatie?
* Hoe kunnen we bij de start van de volgende actie de gemeente nog meer betrekken?
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